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PROTOKóŁ Nr XXX1X/2022

Z OBRAD  XXXIX  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  29 czerwca  2022  r.

w sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  XXXIX  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XXXIX  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  Starostę

Nowotomyskiego  -  Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina

Brambora,  członków  Zarządu,  radnych,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę Bąbelek,  Główną  Księgową

Starostwa  Powiatowego  - Iwonę  Szyndler,  Radcę  Prawnego  - Wojciecha  Lignowskiego,

kierowników  wydziałów  Starostwa,  dyrektorów  jednostek  organizacyjnych  Powiatu

Nowotomyskiego,  Zastępcę  Komendanta  Powiatowego  Policji  w Nowym  Tomyślu,  panią  z

Biura  Obsługi  Rady  i Zarządu  Powiatu,  a także  panów  informatyków.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  na sesji  drogą

elektroniczną.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest  18 radnych  i stwierdziła

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Nieobecny  na sesji radny  Dariusz  Chłopek  -  nieobecność  usprawiedliwiona.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I do protokołu.

Lista obecności  gości  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że

a administratorem  nagrań  jest  Starosta

obrady  sesji  są  transmitowane

Nowotomyski.

nagrywane,

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są pytania  lub uwagi  do  porządku  obrad?

Starosta  Nowotomyski  wniósł  o wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały

zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  i szczegółowe

warunki  przyznawania  dodatków  do wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za

godziny  ponadwymiarowe  i godziny  doraźnych  zastępstw  dla nauczycieli  zatrudnionych  w

szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  oraz  projektu  uchwały

zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązkowego

wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla których  ustalony  plan  zajęć  jest  różny  w poszczególnych

okresach  roku  szkolnego,  zasad  udzielania  i rozmiar  obniżek  dla dyrektorów  i wicedyrektorów

szkół  i placówek  oświatowych  oraz  nauczycieli  pełniących  inne  stanowiska  kierownicze  w



szkołach  i placówkach  oświatowych,  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin

zajęć  nauczycieli  prowadzących  kształcenie  w formie  zaocznej,  pedagogów,  psychologów,

logopedów,  terapeutów  pedagogicznych,  doradców  zawodowych,  nauczycieli  praktycznej

nauki  zawodu  we wszystkich  typach  szkół  i na kwalifikacyjnych  kursach  zawodowych  oraz

zasady  zaliczania  do wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć  w formie  zaocznej.  Starosta  dodał,

że projekty  tych  uchwały  zostały  wcześniej  przyjęte  przez  Zarząd  Powiatu,  natomiast  z uwagi

na wymóg  pozytywnej  opinii  związków  zawodowych,  którą  otrzymaliśmy  w ostatnich  dniach,

jest  prośba  o to,  aby  Rada  procedowała  te projekty  uchwał.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  jeszcze  ma  jakieś  pytania  lub  uwagi  do

przedstawionego  porządku  obrad?  Nikt  się  nie  zgłosił.  Przewodnicząca  poprosiła  o

uruchomienie  głosowania.

Z uwagi  na problemy  techniczne  Przewodnicząca  o godzinie  13.05  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  13.20.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:

Wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie

ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  i szczegółowe  warunki  przyznawania  dodatków

do wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za godziny  ponadwymiarowe  i godziny

doraźnych  zastępstw  dla nauczycieli  zatrudnionych  w szkołach  i placówkach  prowadzonych

przez  Powiat  Nowotomyski.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  regulaminu

określającego  wysokość  i szczegółowe  warunki  przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia

zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i godziny  doraźnych

zastępstw  dla nauczycieli  zatrudnionych  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez

Powiat  Nowotomyski.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie

określenia  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,
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dla których  ustalony  plan zajęć  jest  różny  w poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasad

udzielania  i rozmiar  obniżek  dla dyrektorów  i wicedyrektorów  szkół  i placówek  oświatowych

oraz  nauczycieli  pełniących  inne  stanowiska  kierownicze  w  szkołach  i placówkach

oświatowych,  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć nauczycieli

prowadzących  kształcenie  w  formie  zaocznej,  pedagogów,  psychologów,  logopedów,

terapeutów  pedagogicznych,  doradców  zawodowych,  nauczycieli  praktycznej  nauki  zawodu

we wszystkich  typach  szkół  i na kwalifikacyjnych  kursach  zawodowych  oraz  zasady  zaliczania

do wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć  w formie  zaocznej.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  zasad

rozliczania  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla których

ustalony  plan  zajęć  jest  różny  w poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasad  udzielania  i

rozmiar  obniżek  dla dyrektorów  i wicedyrektorów  szkół  i placówek  oświatowych  oraz

nauczycieli  pełniących  inne  stanowiska  kierownicze  w szkołach  i placówkach  oświatowych,

ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  prowadzących

kształcenie  w  formie  zaocznej,  pedagogów,  psychologów,  logopedów,  terapeutów

pedagogicznych,  doradców  zawodowych,  nauczycieli  praktycznej  nauki  zawodu  we

wszystkich  typach  szkół  i na kwalifikacyjnych  kursach  zawodowych  oraz  zasady  zaliczania  do

wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć  w formie  zaocznej.

Przewodnicząca  zaproponowała  wprowadzenie  pierwszego  projektu  uchwały  w

punkcie  20 porządku  obrad  sesji,  a drugiego  projektu  w punkcie  21 porządku  obrad  sesji.

3. Przyjęcie  protokołu  z XXXVIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z XXXVIII sesji nie wpłynęły  żadne  uwagi

na piśmie.

Radny  Władysław  Napierała  nawiązał  do poprzednich  głosowań  wprowadzanych

projektów  uchwał  i zapytał,  czy nie głosujemy  porządku  obrad  z wprowadzoną  zmianami?

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  Radcę  Prawnego Wojciecha

Lignowskiego,  który  poinformował,  że jeżeli  były  poprawki  lub zgłoszone  wnioski  o zmianę

porządku  obrad  to głosujemy  tylko  wprowadzane  zmiany.  Jeżeli teraz  Rada przegłosowała

zmiany  zaproponowane  przez  Zarząd,  czy też pana  Starostę,  to ponownie  nie głosujemy  całego

porządku  obrad  ze zmianami.
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Przewodnicząca  podziękowała  Radcy  Prawnemu  za wyjaśnienia  i poddała  pod

głosowanie  przyjęcie  protokołu  z XXXVIII  sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w  sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXXVIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z obrad  XXXVIII  sesji

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w okresie  międzysesyjnym  stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  trzy

posiedzenia  Zarządu.  Sprawozdanie  Starosty  oraz  wszystkie  materiały  na sesję  Radni  otrzymali

w formie  elektronicznej.  Wszystkie  materiały  były  omówione  na wspólnym  posiedzeniu

Komisji  Rady  Powiatu  w dniu  27 czerwca  br. Projekty  uchwał  zaproponowane  w pierwotnym

porządku  obrad  zostały  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowane.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są jakieś  pytania  do  sprawozdania  i poprosiła

o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

5. Przedstawienie  Raportu  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2021  rok.

Raport  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2021  rok stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Wicestarostę  Nowotomyskiego  - Marcina  Brambora  o

przedstawienie  Raportu  w formie  prezentacji  multimedialnej.

Wicestarosta  poinformował,  że po raz czwarty  przypadł  Wicestaroście  zaszczyt  i

przyjemność  przedstawić  Raport  za rok  ubiegły.  Raport  stanowi  przede  wszystkim

odzwierciedlenie  pracy  Zarządu  Powiatu,  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  oparciu  o

uchwalone  polityki,  strategię  oraz  podjęte  uchwały.  Raport  został  przygotowany  przez

pracowników  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu  w oparciu  o informacje  otrzymane

z poszczególnych  wydziałów,  jak  również  powiatowych  jednostek  organizacyjnych.
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Prezentacja,  która  zostanie  przedstawiona  stanowi  drobny  wyciąg  z Raportu  przedstawiający

najistotniejsze  zagadnienia,  które  miały  miejsce  w 2021  roku.  Opracowany  Raport  został

przyjęty  przez Zarząd Powiatu uchwałą nr 485/AO/2022  w dniu 31 maja 2022 roku oraz

przekazany  w tym  samym  dniu  na ręce  Przewodniczącej  Rady  Powiatu.

Wicestarosta  omówił  Raport  na podstawie  prezentacji  multimedialnej.

Na zakończenie  Wicestarosta  dodał,  że w sprawach  nieprzedstawionych  podczas

dzisiejszego  wystąpienia,  odsyła  wszystkich  zainteresowanych  do  pełnego  Raportu

opublikowanego  na stronie  internetowej  oraz  w Biuletynie  Informacji  Publicznej  Starostwa

Powiatowego  w Nowym  Tomyślu.  Pomimo  różnych  niedogodności,  stanu  epidemii  oraz

różnych  innych  problemów,  które  były  związane  m. in. z obradowaniem,  przedstawiony  stan

rzeczy  jest  zadowalający.  Wicestarosta,  z pełną  satysfakcją,  wimieniu  pana  Starosty  i Zarządu

złożył  podziękowania  tym  wszystkim,  którzy  przyczynili  się do realizacji  Raportu,  paniom

panom  Radnym  z Przewodniczącą  Rady  na czele,  przede  wszystkim  za przychylność  podczas

wnoszenia  pod obrady  i podejmowania  uchwał.  Wicestarosta  podziękował  również  pani

Sekretarz pani  Skarbnik,  Dyrektorom  jednostek  organizacyjnych  oraz  wszystkim

pracownikom,  którzy  przyczynili  się do realizacji  tych  ambitnych  zadań,  które  nie były  łatwe.

Wicestarosta  ma nadzieję,  że w 2022  rok,  który  nie jest  łatwy,  udało  się  wejść  Powiatowi

Nowotomyskiemu  z podniesioną  głową.

Przewodnicząca  podziękowała  Wicestaroście  za przedstawienie  Raportu  o stanie

Powiatu  Nowotomyskiego  za 2021  rok.

6. Debata  nad  Raportem  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2021  rok.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  radni  mogą  brać  udział  w  debacie  i mają

nieograniczony  czas.  W debacie  mogą  brać  udziałtakże  mieszkańcy  Powiatu  Nowotomyskiego,

jednak  nikt  z mieszkańców  nie zgłosił  chęci  udziału  w debacie.  Przewodnicząca  otworzyła

debatę  oraz  listę  mówców  i poprosiła  o zgłaszanie  się do  debaty  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Ireneusz  Kozecki

Radny  poinformował,  że chciałby  zadać  pytania  dotyczące  infrastruktury  w gminie

Nowy  Tomyśl.  W Raporcie  wpisane  jest,  że budowę  drogi  wewnętrznej,  która  jest  wykonana

w Starym  Tomyślu  zrealizowano  z płyt  betonowych.  W ocenie  Radnego  jest  to kostka

betonowa,  w związku  z czym  Radny  zapytał,  która  nawierzchnia  jest  nawierzchnią  właściwą?

Następnie  Radny  nawiązał  do remontu  cząstkowego  wymienionych  dwóch  dróg  powiatowych

o numerach  2736P  i 2738P,  jednakże  dotyczą  one  jednej  drogi  na odcinku  z Róży  do Starego

Tomyśla.  Radny  zapytał,  czy dotyczy  to  tylko  tej  drogi?  Radny  poprosił  o wyjaśnienie  zapisów

ujętych  w Raporcie.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  poinformowała,  że pan Starosta  poprosił  o udzielenie  odpowiedzi

Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej-Tomasza  Antuszewskiego.

Tomasz  Antuszewski

Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  poinformował,  że jeżeli  chodzi  o drogę

w Starym  Tomyślu,  to  faktycznie  jest  wykonana  z kostki  brukowej,  a nie z płyt  betonowych.
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Musiało  nastąpić  przeinaczenieinformacji.  Jeżeli  chodzi  o remont  cząstkowy  drogi  Róża  -Stary

Tomyśl,  pan  Kierownik  poprosił  o przybliżenie  raz jeszcze  numerów  dróg.

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  poinformował,  że jedna  droga  dotyczy  Lipki  Wielkiej,  a druga  Starego  Tomyśla.

-  Tomasz  Antuszewski

Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  poinformował,  że w Starym  Tomyślu  na

odcinku  drogi  od strony  Róży  w kierunku  Starego  Tomyśla  było  położone  około  kilometra

nawierzchni  asfaltowej.  W Lipce  Wielkiej  również  był  remont.

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  wtrącił,  że Lipka  Wielka  to  jest  inna  gmina,  dlatego  radny  zwrócił  uwagę  na dwa

numery  dróg.  Droga  ta powinna  się znaleźć  pod  Gminą  Lwówek.

Krzysztof  Pacholak

Radny  poinformował,  że numer  drogi  2736P  pojawia  się w kilku  miejscach,  również  w

Gminie Opalenicai  prawdopodobnie  poprzez,,kopiuj-  wklel'  powielony  został ten błąd.  W

każdym  miejscu,  w którym  są wymienione  remonty  cząstkowe  są wymienione  dwie  drogi,  tj.

2736P  oraz  droga  właściwa,  na której  wykonano  remont.  Następnie  Radny  poinformował,  że

w ostatnim  czasie  przesłał  do Starostwa  uwagi  do Raportu,  na które  otrzymał  wyjaśnienia.

Radny  dodał,  że rozbieżności,  które  wynikały  z zapytania  Radnego,  pomiędzy  Raportem,  a

danymi  właściwymi  należałoby  sprostować  w Raporcie  w formie  erraty  do Raportu.

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że jeżeli  chodzi  o odpowiedzi  na uwagi  radnego  Krzysztofa

Pacholaka,  to zarówno  pytania  Radnego,  jak  i odpowiedź  zostaną  umieszczone  na tabletach

jako  dodatkowy  element,  ponieważ  sam  Raport  został  już  przyjęty  przez  Zarząd  Powiatu.

-  Adam  Pilc

Radny  odniósł  się do  Raportui  stwierdził,  że trudno  jest  dyskutować  z przedstawionymi

w  Raporcie  cyframi,  z których  skonstruowany  jest  Raport.  Sądząc  po  znikomym

zainteresowaniu  społeczeństwa,  to  cyfry  stanowią  wartość  statystyczną,  a ostatecznie

archiwalną.  Radni  Klubu  Radnych  Polskiego  Stronnictwa  Ludowego  od początku  bieżącej

kadencji  Rady  wielokrotnie  zwracali  uwagę  na zrównoważony  rozwój  całego  Powiatu.  Radny

dodał,  że Klub  dał  temu  wyraz  poprzez  składane  wielokrotnie  interpelacje  i wnioski,  które

niestety  nie są uwidocznione  w Raporcie  o stanie  Powiatu.  Klub  deklarował  i deklaruje,  że

radni  Klubu  Radnych  PSL będą  wspierać  wszystkie  decyzje,  które  temu  służą.  Jednym  z

najważniejszych  zadań  samorządu  jest  troska  o stan dróg  powiatowych,  inwestycji  oraz

remontów  tych  dróg.  Z danych  opublikowanych  w Raporcie,  Klub  stwierdza,  że dysproporcje

w podziale  środków  na inwestycje  i remonty  drogowe  na poszczególne  gminy  w Powiecie

Nowotomyskim  w roku  2021  po raz kolejny  się pogłębiły.  Wychodząc  z założenia,  że każdemu

z obecnych  zależy  na rozwoju  wszystkich  dziedzin  życia  rozwoju  mieszkańców  Powiatu,  Klub

chce,  jako  gest  dobrej  woli,  po raz kolejny  udzielić  rządzącym  zaufania,  oczekując  aby  zaufanie

zostało  wykorzystane  dla dobra  wszystkich  mieszkańców  oraz dla dobra  rozwoju  małej

ojczyzny,  jaką  jest  nasz Powiat.  Radni  Klubu  Radnych  PSL podczas  głosowania  o udzielenie

wotum  zaufania  Zarządowi  oraz  głosowania  nad  zatwierdzeniem  sprawozdania  z wykonania
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budżetu  Powiatu  i w sprawie  udzielenia  absolutorium  z wykonania  budżetu  będą  głosować  za

udzieleniem  poparcia.

Andrzej  Wilkoński

Starosta  podziękował  za uwagi,  które  są najistotniejsze  w tej  sprawie.  Starosta  dodał,

że jest  to  trudne  zadanie,  aby  w najbliższym  czasie  zrealizować  wszystko  po równo.  Większość

realizowanych  zadań  jest  związana  ściśle  z możliwością  pozyskania  środków  zewnętrznych.

Kierujemy  się  rozsądkiem  jeżeli  chodzi  o możliwość  otrzymania  środków.  Aplikujemy  o

zadania,  które  są najdroższe  i nie zawsze  możemy  je zrealizować  ze środków  własnych.

Starosta  dodał,  że problem  związany  z drogami  jest  problemem,  który  dotyczy  całego  kraju.  W

ubiegłym  roku  były  przygotowane  również  wnioski  na rozwój  innych  dziedzin,  za które

odpowiedzialny  jest  Powiat.  Chodzi  między  innymi  o sprawy  związane  ze zdrowiem,  gdzie

Powiat  otrzymał  wsparcie  w ramach  Polskiego  Ładu  na ponad  1l  mln  zł oraz  ponad  5 mln  zł

na  rozbudowę  i modernizację  Powiatowego  Ośrodka  Dokumentacji  Geodezyjnej.  Gdyby

kierować  się głównymi  potrzebami  to  należałoby  wszystkie  środki  i wnioski  kierować  na drogi.

Nie  było  dotychczas  programu,  gdzie  można  by było  dokonać  gruntownej  modernizacji  sfery

geodezyjnej  i kartograficznej,  natomiast  programy  drogowe  pojawiają  się częściej.  Starosta

poprosił  o zaakceptowanie  takiego  sposobu  myślenia,  że będziemy  się starać  o wszystkie

rodzaje  działalności,  a jeżeli  chodzi  o drogi  to nie jesteśmy  w stanie  sami  poradzić  sobie  w

całości.  Starosta  podziękował  wszystkim  za współpracę.

7. Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum

zaufania.

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum  zaufania

stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum  zaufania.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX1X/337/2022  w

sprawie  udzielenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum  zaufania.
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Przewodnicząca,  na  ręce Starosty  Nowotomyskiego,  złożyła  gratulacje  dla  całego

Zarządu  Powiatu.

8. Przedstawienie  sprawozdania  rocznego  z wykonania  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego

za rok  2021  wraz  z informacją  o stanie  mienia  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2021.

Sprawozdanie  roczne  z wykonania  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok 2021 wraz  z

informacją  o stanie mienia  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok 2021 stanowią  załącznik  nr 6 do

protokołu.

0 godzinie  14.10  salę obrad  opuścił  radny  Jacek Pieprzyk.

Na sali obecnych  17  radnych.

Przewodnicząca  poprosiła  Główną  Księgową  Starostwa Iwonę  Szyndler  o

przedstawienie  informacji.

Główna  Księgowa  -  Iwona  Szyndler  poinformowała,  że budżet  na 2021  rok  został

przyjęty  uchwałą  nr XX1V/241/2020  Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia 30 grudnia  2020

roku  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.  W 2021  roku  realizowany  był

przez  13  jednostek  budżetowych.  W ciągu  roku  budżetowego  Rada  Powiatu  podjęła  9 uchwał

w sprawie  zmiany  budżetu,  a Zarząd  Powiatu  podjął  12 uchwał  w tej sprawie.  Główna

Księgowa  przedstawiła  przewidywane  dochody  budżetu  na  dzień  1 stycznia  2021  roku,

dochody  bieżące,  dochody  majątkowe  oraz  wydatki  budżetu,  w tym:  wydatki  bieżące  oraz

wydatki  majątkowe.  Przedstawiony  został  plan dochodów  po wprowadzonych  zmianach

uchwałami  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz

wykonanie  dochodów.  Główna  Księgowa  przekazała  także  informację  o zaciągniętych

kredytach  oraz  zobowiązaniach  na  koniec  roku.  W  przypadku  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu,  w związku  ze zmianami  wprowadzonymi  w 2021  roku,  wprowadzono  9

nowych  przedsięwzięć  wieloletnich  i zakończono  6 przedsięwzięć  realizowanych  w latach

poprzednich.  Na koniec  Główna  Księgowa  omówiła  informację  o stanie  mienia  Powiatu

Nowotomyskiego  na dzień  31 grudnia  2021  roku.

0 godzinie  14.15  na salę obrad  przybył  radny  Jacek Pieprzyk.

Na sali obecnych  18  radnych.

9. Przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie

absolutorium  dla  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  powiatu  za 2021

rok.

Wniosek  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  absolutorium  dla

Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu  za 2021  rok stanowi  załącznik  nr 7

do protokołu.
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Przewodnicząca  poprosiła  Zastępcę  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Jacka

Pieprzyka  o odczytanie  wniosku.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Jacek  Pieprzyk  odczytał  najważniejsze

sentencje  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  30 maja  br. w

sprawie  absolutorium  dla  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu  za

2021  rok.

IO. Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w sprawie  wyrażenia  opinii  o

sprawozdaniu  z wykonania  budźetu  Powiatu  Nowotomyskiego  za  rok 2021  wraz  z

informacją  o stanie  mienia  jednostki  samorządu  terytorialnego  i objaśnieniami.

Opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o sprawozdaniu  z

wykonania  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2021  wraz  z informacją  o stanie  mienia

jednostki  samorządu  terytorialnego  i objaśnieniami  stanowi  załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Wiceprzewodniczącego  Rady Tomasza  Szczechowicza  o

odczytanie  opinii.

Wiceprzewodniczący  Rady  Tomasz  Szczechowicz  odczytał  treść  uchwały  nr SO-

11/0954/219/2022  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu z dnia

10  maja  2022  r. w sprawie  wyrażenia  opinii  o sprawozdaniu  z wykonania  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  za rok  2021  wraz  z informacją  o stanie  mienia  jednostki  samorządu

terytorialnego  i objaśnieniami.

Przewodnicząca  dodała,  że uzasadnienie  do ww.  uchwały  wszyscy  radni  otrzymali  na

tablety  i jest  ono  bardzo  obszerne.

11.  Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o wniosku  Komisji  Rewizyjnej

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  absolutorium  dla  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu  za 2021  rok.

Opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  w sprawie  absolutorium  dla Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu

Powiatu  za 2021 rok stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Wiceprzewodniczącego  Rady  Tomasza  Szczechowicza  o

odczytanie  opinii.

Wiceprzewodniczący  Rady  Tomasz  Szczechowicz  odczytał  sentencję  uchwały  nr SO-

10/0955/198/2022  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu z dnia

10  czerwca  2022  r. w sprawie  wyrażenia  opinii  o wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  w sprawie  absolutorium  dla Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z tytułu

wykonania  budżetu  Powiatu  za 2021  rok.
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12.  Dyskusja  nad złożonym  sprawozdaniem  rocznym  z wykonania  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  za rok  2021.

Przewodnicząca  poinformowała,  że otwiera  dyskusję  oraz  listę  mówców  i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  z radnych  się nie zgłosił.

13.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za 2021

rok.

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za 2021 rok

stanowi  załącznik  nr IO do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za 2021  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXIX/338/2022  w

sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za 2021  rok.

14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  absolutorium  z wykonania  budźetu  za 2021  rok.

Projekt  uchwały  w sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 2021  rok stanowi  załącznik

nr Il  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 2021  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,
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Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX1X/339/2022  w

sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 2021  rok.

Przewodnicząca,  na ręce  Starosty  Nowotomyskiego,  złożyła  gratulacje  dla Zarządu

Powiatu  tytułem  udzielenia  przez  Radę  Powiatu  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 2021

rok.  Przewodnicząca  podziękowała  również  radnym  za głosowanie  za udzieleniem

absolutorium  oraz  wotum  zaufania  dla Zarządu  Powiatu.

0 godzinie  14.35  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  14.45.

Na sali obecnych  18 radnych.

15.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022 stanowi

załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Główną  Księgową  Starostwa  o przedstawienie  projektu

uchwały.

Główna  Księgowa  - Iwona  Szyndler  poinformowała,  że w celu dostosowania  do

potrzeb  wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Szyndler  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Sylwester  Kamyszek

Radny  poinformował,  że chciałby  dopytać  o udzielanie  dotacji  podmiotowej  dla  szkoły

branżowej  I stopnia  w Chraplewie.  Na samym  początku  roku  było  około  22.000,00  zł dotacji.
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Aktualnie,  po zmianach,  mamy  66.000,00  zł. Radny  zapytał,  czy Powiat  Nowotomyski  ma jakiś

wpływ  na funkcjonowanie  tej  placówki?  Jeżeli  tak,  to  w jakim  zakresie?

Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że finansowanie  odbywa  się na określonych  zasadach.  Szkoła

wnioskuje  o środki  i rozlicza  się ilością  słuchaczy.  Starosta  poprosił  Dyrektora  Powiatowego

Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu  (PCUW)  o udzielenie  odpowiedzi.

Marek  Nyćkowiak

Dyrektor  PCUW  poinformował,  że jest  tak,  jak powiedział  pan Starosta.  Szkoła  w

Chraplewie,  jako  jednostka  dotowana  co miesiąc,  przedstawia  informację  o liczbie  uczniów.

Na podstawie  tej  liczby  naliczana  jest  dotacja.  Liczba  ta może  być  ruchoma.  W przypadku  tej

szkoły  ta liczba  w ciągu  roku  szkolnego  wzrosła  i dlatego  dotacja  jest  większa.  Dotacja  może

być także  zwiększona  w  przypadku  podwyżki  wynagrodzeń  oraz  z tytułu  przyjmowania

uczniów  z Ukrainy.  Główną  przyczyną  wzrostu  kwoty  dotacji  jest  wzrost  zadań  oświatowych

tej  jednostki.  Dyrektor  dodał,  że na to  musimy  być  przygotowani.

Z uwagi  na  brak  dalszych  pytań,  Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod

głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX1X/340/2022  w

sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

16.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2033.

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2022-  2033  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  Główną  Księgową  Starostwa.

Główna  Księgowa  - Iwona  Szyndler  poinformowała,  że zmiany  zaproponowane  w

uchwale  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022-2033  są konsekwencją  zmian  zaproponowanych  w uchwale  w
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sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022  oraz  zmian  dokonanych  w

budżecie  Powiatu  przez  Zarząd  Powiatu  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2033.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXIX/341/2022  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2022  -  2033.

17.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (sfinansowanie  deficytu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (sfinansowanie  deficytu)  stanowi  załącznik  nr 14  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Główną  Księgową  Starostwa  o omówienie  projektu

uchwały.

Główna  Księgowa Iwona  Szyndler  poinformowała,  że uchwały  w  sprawie

zaciągnięcia  przez  Powiat  kredytów  długoterminowych  są konsekwencją  zapisów  w uchwale

budżetowej  na 2021  rok  i są niezbędne,  w związku  z rozpoczęciem  procedury  w przypadku

zaciągnięcia  tych  kredytów.

Starosta  dodał,  że w przypadku  tych  uchwał  jest  to decyzja  bardziej  techniczna,

ponieważ  gdyby  okazało  się, że takie  środki  są potrzebne,  to w wolnych  miesiącach  lipcu  i

sierpniu,  nie  będzie  konieczne  zwoływanie  sesji.  Kredyty  będą  uruchomione  tylko  w

przypadku,  gdyby  okazało  się,  że dostaniemy  jakieś  środki  z zewnątrz.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:
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Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (sfinansowanie  deficytu).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX1X/342/2022  w

sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego.

18.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (spłata  zobowiązań).

Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (spłata  zobowiązań)  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do  dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (spłata  zobowiązań).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX1X/343/2022  w

sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego.
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19.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  upoważnienia  dla Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  do  przeprowadzenia  kontroli  w  Zespole  Szkół  nr

2 w Nowym  Tomyślu.

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  upoważnienia  dla Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej

Rady Powiatu  Nowotomyskiego  do przeprowadzenia  kontroli  w Zespole  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu

stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  upoważnienia  dla  Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  do przeprowadzenia  kontroli  w Zespole  Szkół  nr 2

w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sy1wester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX1X/344/2022  w

sprawie  udzielenia  upoważnienia  dla Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  do  przeprowadzenia  kontroli  w  Zespole  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu.

20. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego

wysokość  i szczegółowe  warunki  przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego

oraz  wynagrodzenia  za godziny  ponadwymiarowe  i godziny  doraźnych  zastępstw  dla

nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat

Nowotomyski.

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość

i szczegółowe  warunki  przyznawania  dodatków  do wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia

za godziny  ponadwymiarowe  i godziny  doraźnych  zastępstw  dla nauczycieli  zatrudnionych  w szkołach

i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.
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Przewodnicząca,  z uwagi  na fakt,  iż Radni  nie mieli  projektu  wcześniej  na tabletach,

odczytała  projekt  uchwały.  Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą

elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego

wysokość  i szczegółowe  warunki  przyznawania  dodatków  do wynagrodzenia  zasadniczego

oraz  wynagrodzenia  za godziny  ponadwymiarowe  i godziny  doraźnych  zastępstw  dla

nauczycieli  zatrudnionych  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX1X/345/2022

zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  i szczegółowe

warunki  przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za

godziny  ponadwymiarowe  i godziny  doraźnych  zastępstw  dla nauczycieli  zatrudnionych  w

szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski.

21.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  rozliczania

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla  których  ustalony  plan

zajęć  jest  różny  w poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasad  udzielania  i rozmiar

obniżek  dla dyrektorów  i wicedyrektorów  szkół  i placówek  oświatowych  oraz  nauczycieli

pełniących  inne  stanowiska  kierownicze  w szkołach  i placówkach  oświatowych,  ustalenia

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  prowadzących  kształcenie

w formie  zaocznej,  pedagogów,  psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych,

doradców  zawodowych,  nauczycieli  praktycznej  nauki  zawodu  we  wszystkich  typach  szkół  i

na  kwalifikacyjnych  kursach  zawodowych  oraz  zasady  zaliczania  do wymiaru  godzin

poszczególnych  zajęć  w  formie  zaocznej.

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  zasad rozliczania  tygodniowego

obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć nauczycieli,  dla których  ustalony  plan zajęć jest różny w

poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasad  udzielania  i rozmiar  obniżek  dla  dyrektorów  i

wicedyrektorów  szkół  i placówek  oświatowych  oraz  nauczycieli  pełniących  inne  stanowiska

kierownicze  w szkołach  i placówkach  oświatowych,  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru

godzin  zajęć nauczycieli  prowadzących  kształcenie  w formie  zaocznej,  pedagogów,  psychologów,
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logopedów,  terapeutów  pedagogicznych,  doradców  zawodowych,  nauczycieli  praktycznej  nauki

zawodu  we wszystkich  typach  szkół i na kwalifikacyjnych  kursach  zawodowych  oraz zasady zaliczania

do wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć w formie  zaocznej  stanowi  załącznik  nr 18  do protokołu.

Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  i poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji

drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  zasad rozliczania  tygodniowego

obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla których  ustalony  plan zajęć  jest  różny

w poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasad  udzielania  i rozmiar  obniżek  dla dyrektorów

i wicedyrektorów  szkół  i placówek  oświatowych  oraz  nauczycieli  pełniących  inne  stanowiska

kierownicze  w szkołach  i placówkach  oświatowych,  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego

wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  prowadzących  kształcenie  w formie  zaocznej,  pedagogów,

psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych,  doradców  zawodowych,  nauczycieli

praktycznej  nauki  zawodu  we  wszystkich  typach  szkół  i na kwalifikacyjnych  kursach

zawodowych  oraz zasady  zaliczania  do wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć w formie

zaocznej.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Dariusz  Chłopek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX1X/346/2022

zmieniającą  uchwałę  w sprawie  określenia  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązkowego

wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla  których  ustalony  plan  zajęć  jest  różny  w

poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasad  udzielania  i rozmiar  obniżek  dla  dyrektorów

i wicedyrektorów  szkół  i placówek  oświatowych  oraz  nauczycieli  pełniących  inne  stanowiska

kierownicze  w  szkołach  i placówkach  oświatowych,  ustalenia  tygodniowego

obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć nauczycieli  prowadzących  kształcenie  w formie

zaocznej,  pedagogów,  psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych,  doradców

zawodowych,  nauczycieli  praktycznej  nauki  zawodu  we wszystkich  typach  szkół  i na

kwalifikacyjnych  kursach  zawodowych  oraz  zasady  zaliczania  do  wymiaru  godzin

poszczególnych  zajęć  w formie  zaocznej.
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22.  Zbiorcze  sprawozdanie  z udzielonych  ulg  w  spłacie  naleźności  Powiatu  Nowotomyskiego

i jego  jednostek  organizacyjnych.

Zbiorcze  sprawozdanie  z udzielonych  ulg w spłacie  należności  Powiatu  Nowotomyskiego  i jego

jednostek  organizacyjnych  stanowi  załącznik  nr 19  do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z Radnych  chciałby  zabrać  głos i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  zbiorcze  sprawozdanie  z

udzielonych  ulg  w  spłacie  należności  Powiatu  Nowotomyskiego  i jego  jednostek

organizacyjnych.

23.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie wpłynęła  żadna

interpelacja  i zapytanie.  Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  odczytać

zapytanie  lub  interpelację?

Radny  Ireneusz  Kozecki  odczytał  interpe1ację  dotyczącą  wprowadzenia  do planu

remontów  cząstkowych  kontynuację  remontu  pasa  drogowego  drogi  nr  2714P  od

miejscowości  Sątopy  w kierunku  miejscowości  Róża.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 20 do protokołu.

Następnie  radny  Ireneusz  Kozecki  odczytał  interpelację  dotyczącą  wprowadzenia  do

planu  inwestycyjnego  opracowania  projektu  technicznego  na budowę  chodnika  w Borui

Kościelnej,  ul. Szkolna,  w ciągu  drogi  powiatowej  nr 2747P  - od Szkoły  Podstawowej  w

kierunku  wsi  Szarki  (ok.  700  mb).

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 21 do protokołu.

Radny  Ireneusz  Kozecki  odczytał  zapytanie,  jakie  zostały  podjęte  działania  przez  Zarząd

Powiatu,  w związku  podjętą  uchwałą  nr XX11/123/2019  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia

25 września  2019  r. w sprawie  podjęcia  działań  zmierzających  do połączenia  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu

z Samodzielnym  Publicznym  Zakładem  Opieki  Zdrowotnej  w Grodzisku  Wielkopolskim  oraz

Samodzielnym  Publicznym  Zakładem  Opieki  Zdrowotnej  w Wolsztynie.

Kserokopia  zapytania  stanowi  załącznik  nr 22 do protokołu.

Przewodnicząca  przekazała  interpelacje  i zapytanie  na ręce  pana  Starosty  i zapytała,

czy  ktoś  jeszcze  chciałby  teraz  odczytać  zapytanie  bądź  interpelację?  Nikt  się  nie  zgłosił.

24.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chce  zabrać  głos?

W dyskusji  wzięli  udział:
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-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że na ostatniej  sesji  radny  Ireneusz  Kozecki,  w punkcie,,Wolne

głosy  i wnioski",  zadał  pytanie,  a właściwie  stwierdzenie  i Starosta  udzielił  odpowiedzi.

Ponieważ  w obrocie  publicznym  funkcjonuje  zapytanie,  ale nie każdy  z mieszkańców  ma

dostęp  do  tych  informacji,  Starosta  odczytał  odpowiedź  na pytanie  Radnego.

Kserokopia  odpowiedzi  stanowi  załącznik  nr 23 do protokołu.

-  Adam  Pilc

Radny  poinformował,  że pewnie  wszyscy  się  zgodzą,  że dzisiejsza  sesja  absolutoryjna

była  trudną  sesją,  ale okazało  się, że jednak  była  zgodną  sesją  i wszyscy  wykazali  się dobrą

wolą.  Radny  dodał,  że szkoda,  że tak nie było  od początku  sesji. Do niedawna  dobrym

zwyczajem  naszej  Rady,  od początku  funkcjonowania  były  podziękowania,  czy też  gratulacje

osobom  zaangażowanym  w różnej  dziedzinie  życia  społecznego.  Podziękowania  i gratulacje

były  składane  dyrektorom  szkół,  radnym,  sportowcom,  wszystkim  innym  sławiącym  w

jakikolwiek  sposób  Powiat  Nowotomyski.  Radny  zapytał,  co legło  u podstaw  braku  akceptacji

wręczenia  na dzisiejszej  sesji  odznaki  honorowej  za zasługi  dla  Województwa  Wielkopolskiego

radnemu  wszystkich  kadencji  Rady,  byłemu  Staroście  Powiatu  Nowotomyskiego  Ireneuszowi

Kozeckiemu?  Radny  dodał,  że przyznaje,  że decyzja  ta, jest  dla wszystkich  decyzją  bardzo

niezrozumiałą.

-  Renata  Gruszka

Przewodnicząca  poprosiła,  w pierwszej  kolejności,  o udzielenie  odpowiedzi  pana

Starostę.

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że od radnej  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  pani  Zofii

Szalczyk  otrzymałinformację,  że jest  przyznane  takie  odznaczenie  dla naszego  kolegi  Radnego

i zapytanie,  czy  jest  jakiś  dogodny  moment  na wręczenie  odznaczenia.  Starosta  poinformował,

że najbliższa  sesja  Rady  Powiatu  odbędzie  się 29 czerwca  i na tym  rozmowa  się zakończyła.

Starosta  dodał,  że nie  jest  gospodarzem  sesji  i w tym  przypadku  należało  podjąć  rozmowy  z

Przewodniczącą  Rady.

-  Renata  Gruszka

Przewodnicząca  poinformowała,  że  do  Biura  Rady,  ani  do  Przewodniczącej  nie

wpłynęła  żadna  informacja  ze strony  Urzędu  Marszałkowskiego  o tym,  że jest  chęć  wręczenia

odznaczenia  na sesji.  Nie  wpłynęła  również  informacja,  kto  jest  osobą  upoważnioną  i nikt  nie

prowadził  żadnych  rozmów.  Przewodnicząca  dodała,  że osoby,  które  są osobami  szanowanymi

i piastują  funkcje  w instytucjach  wyższego  rzędu  niż Powiat,  powinny  zachować  procedury  i

wcześniej  powiadomić  oraz  skonsultować  się  poprzez  Biuro  Rady.  Przewodnicząca  odnosi

wrażenie,  że niestety  zaniedbano  pewne  procedury  i uważa,  że nastąpił  brak  szacunku  do

instancji  niższego  szczebla.  Przewodnicząca  oczekiwałaby  od osób  sprawujących  funkcje

szacunku  dla  nas,  dla  przebiegu  sesji,  a przede  wszystkim  poinformowania  i przedyskutowania

z wcześniejszym  wyprzedzeniem.  Przewodnicząca  raz jeszcze  poinformowała,  że żadne

informacje  ze strony  Urzędu  Marszałkowskiego,  czy też  Sejmiku  do Biura  Rady  nie wpłynęły.

Przewodnicząca  dowiedziała  się  o tym  przypadkowo,  po  Komisji  Rady w trakcie  luźnej
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rozmowy.  Przewodnicząca  dodała,  że nic nie  stoi  na przeszkodzie,  aby  dopełnić  tych  procedur

i dla Przewodniczącej  nie  ma  znaczenia,  kto  i w  jakiej  sprawie  i jakie  odznaczenie  ma otrzymać.

Przewodnicząca  poprosiła,  aby  nie  odbierać  tego  personalnie.  Gdyby  to  dotyczyło  kogokolwiek

innego,  a sposób  załatwienia  byłby  taki  jak  teraz,  byłaby  taka  sama  decyzja.  Nic nie stoi  na

przeszkodzie,  aby  powrócić  do  tematu  i zachować  całą  drogę  proceduralną.

-  Sylwester  Kamyszek

Radny  zapytał,  czy  wpływają  pisma  do Rady  i czy Przewodnicząca  informuje  radnych  o

korespondencji,  która  dochodzi  do Przewodniczącej?  Na ostatniej  sesji  Radny  zauważył,  że

Przewodnicząca  poinformowała  radnych  wyłącznie  o terminie  następnej  sesji.  Radny

podejrzewa,  że zamykając  tą  sesję  Przewodnicząca  też  pewnie  poinformuje  o terminie  kolejnej

sesji.  Radny  ponownie  zapytał,  czy wpływa  korespondencja  i czego  dotyczy.  Radny  dodał,  że

rozumie,  że pisma  istotne  są zamieszczane  na tabletach,  ale pisma  mniej  istotne  także

powinny  być  w jakiś  sposób  przedstawiane.

-  Renata  Gruszka

Przewodnicząca  zapewniła  Radnego,  że wszystkie  pisma,  które  wpływają  do Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  są zamieszczane  na tabletach,  co mogą  potwierdzić  panie  z obsługi

Biura  Rady.  Całość  dokumentacji  zawsze  była,  jest  i będzie  radnym  dostarczana,  a jedyne

rzeczy,  które  nie  są dostarczane  to  osobiste  zaproszenia  dla Przewodniczącej  na uroczystości.

Radni  nie  są pomijani  w  żadnej  korespondencji,  jaka  przychodzi  do  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.  Na  zakończenie  Przewodnicząca  życzyła  wszystkim  spokojnego  i

bezpiecznego  wakacyjnego  wypoczynku.

Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejna  sesja  wstępnie  jest  planowana  w dniu  28

września  br. o godzinie  13.00.  Przewodnicząca  dodała,  że nie  obiecuje,  że nie  będzie  potrzeby

zwołania  sesji  w lipcu  lub sierpniu,  jeżeli  będą  jakieś  środki  finansowe,  które  będzie  trzeba

wprowadzić  do  budżetu,  ale  istnieje  też  możliwość  sesji  online.  Przewodnicząca  poprosiła,  aby

na bieżąco  śledzić  informacje  w tabletach,  ale przychodzą  także  smsy  przypominające  z Biura

Rady.  W zakładce  Informator  Biura  Rady  są pisma  różne  i wszelkie  sprawozdania.  Wszystko,

co przychodzi  do Biura  Rady  jest  tam  zamieszczone.

25.  Zamknięcie  XXXIX  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o godz.  15.25  zamknęła  obrady  XXXIX  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XXXIX sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 24 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA  RADY

Łhct!ą 04ixyh.rc
Renata  Gruszka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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